
REFERAT GRUPPERÅDSMØDE 

BLACKFOOT BLOVSTRØD ODS 

Dato: 26. Februar 2023, kl 17:00-18:30 

Grupperådsmødet er gruppens årlige generalforsamling. Dagsordenen er fastlagt i 
overensstemmelse med Det Danske Spejderkorps' lovhæfte og er som følger: 

1. Valg af dirigent og referent 
Dirigent: 
Christian Bjerregaard blev valgt som dirigent. 

Referent: 
Jacob Vium blev valgt som referent. 

2. Beretning fra bestyrelsen 
Beretning fra Formanden, Formanden; Kitt Svane kunne ikke deltage. Formandens beretning 
blev fremlagt af Jacob Vium. 
Året indledte med en håbefuld ansøgning til A.P. Møller fonden om støtte til Blackfoots 
tagprojekt. Desværre blev anmodningen ikke godkendt, men der fortsættes med at holde 
håbet oppe og undersøger alternative finansieringsmuligheder. Tagprojektet har været en 
prioritet, især efter der var opdaget en kritisk taglækage, der krævede en midlertidig 
udbedring for at forhindre skade på el-tavlen i fyrrummet. 
60-års jubilæumsfest den 18. juni var en stor succes takket være den fantastiske indsats fra 
arrangementgruppen, der arbejdede utrætteligt på at sikre, at dagen blev mindeværdig for 
alle. En særlig tak til Anders, Doris og Jesper samt til alle vores sponsorer og donorer, der 
gjorde arrangementet muligt. Plus et fantastisk musik arrangement med lokale musiker 
Jacob Vium, der virkelig satte en fantastisk fut med dejlig musik på dagen. 
Generøse gaver blev modtaget, fra forskellige organisationer og enkeltpersoner, hvilket 
Blackfoot er dybt taknemmelige for. Disse bidrag gør en betydelig forskel i gruppes 
fremtidige aktiviteter og initiativer. 
Der har også skullet tilpasse sig ændrede omstændigheder, såsom at flytte hele 
sommerlejren fra Nekselø til Næsby spejdercenter på grund af færgeproblemer. 
Allerødlejren den 8.-10. september her på grunden. Hvor der blev skabt endnu flere 
uforglemmelige minder. 
En af årets traditioner var havedagen den 24. september, hvor alle samledes for at pleje 
grunden både inde og ude. Selvom der kun var få fremmødte, var det en produktiv dag, hvor 
der blev løst flere opgaver og udvekslet værdifulde ideer til fremtidige forbedringer. Stor tak 
til alle, der deltog, for deres engagement og dedikation til alles fælles areal. 

3. Beretning fra Spildop ved Marie Anderson: 
Spildop arbejdet er Blackfoots hoved indtægts kilde. 
Der har igen i år blevet lagt en kæmpe indsats til Spildop: Marie Anderson takker af som 
spildop ansvarlig. Blackfoot takker mange gange for Maries Andersons fantastiske indsats. 
Spildoparbejdet er vores største indtjening.Ca. 70 opgaver er blevet løst i året. I 2023 har alle 
grene i Blackfoot bidraget til spildoparbejdet 
Der sendes en stor tak alle spejdere og forældre for den store hjælp. 
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4. Fremlæggelse af årsregnskab: 
Kasserer; Pernille Paaske Hernø fremlagde årsregnskab for 2023. 
Gruppens nøgletal: 

2023 2022 2021 2020 2019 2018 

lndtæater 512.249 284.175 389.842 317.715 291 .514 295.495 
Udgifter 443.014 338.138 282.530 230.540 278.062 303.553 

Resultat 69.235 -53.963 107.453 87.225 13.452 -8.058 

Tilskud 103.294 96.991 85.528 87.486 77.461 60.247 

Konti 452.062 551.161 596.451 476.138 474.542 383.015 

Fast Eiendom 49.000 49.000 49.000 49.000 49.000 67.000 

Årsregnskab 2023 - Status/balance: 

Regnskabsår2023 

Status/Balance 
3000 Opsparingskonto 7.055 

3002 Driftskonto 445.007 

3010 Danske lnvest 187.917 

3035 Kortbetalinger 2.162 

3080 Debitorsamlekonto 0 

3130 Tilgodehavende rejsekort 5.645 

3210 Kattehalehytten 49.000 

3212 Gasfyr 9.000 

Aktiver 705.786 
4050 Formue 676.026 

4051 Urealiseret kursreguleri ng 16.370 

4080 Kreditorsamlekonto -1.610 

4200 Hensættelser kurser 15.000 

Passiver 705.786 

Balance 0 

Årsregnskabet 2023 blev godkendt. 
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2017 2016 
269.758 319.845 
343.395 331.833 
-73.637 -11.998 

146.318 78.430 

361.456 447.195 
69.000 79.000 

-----------------
~ DETDAnSKE 

- ~ SPEJDERKORPS 



REFERAT GRUPPERÅDSMØDE 

BLACKFOOT BLOVSTRØD ODS 

5. Fremlæggelse af budget for 2024 og 2025 - herunder kontingent til vedtagelse 
Budget for 2024 blev fremlagt og godkendt. 
Kontingentet blev godkendt som følger: 
Spejder medlemskab hæves fra 1125 kr/år til 1250 kr/år (en stigning på 125 kr årligt) 
Familiespejder medlemskab hæves fra 600 kr/år til 900 kr/år (en stigning på 300 kr årligt) . 
Det bemærkes at det er 4 år siden sidst der var en kontingentstigning. 

Budgettet for 2024 / 2025 blev godkendt. 

6. Tagprojekt. 
Tilstanden på Skovmarkshyttens blev fremlagt. Tagpladerne er i en dårlig tilstand, hvilket 
betyder at det regner ind flere steder. Dette kritiske problem for bygningens fremtid som 
indebærer en betydelig udgift på DKK 600.000- 1.000.000 for en fuld entreprise. Forskellige 
finansieringsmuligheder og selvbygs-muligheder blev fremlagt. 

7. Behandling af indkomne forslag. 
Der var ingen indkomne forslag. 

8. Beretning fra ledergruppen og fremlæggelse af udviklingsplan 
Gruppen består nu af 27 familie spejdere, 25 mikro spejdere, 24 mini spejdere, 17 junior 
spejdere, 13 tropsdspejdere, 8 klanspejdere. 
Alle grene har haft et spændende år med mange gode og lærerige oplevelser. 
Årberetningen blev fremlagt af Susan Krarup, samt med input fra Grenlederne fra alle grene. 
Der er en rigtig god stemning i ledergruppen. Der har været nogle fantastisk fælles gruppe 
tur til Gillastugan i Sverige og hyggelig sommerlejr. 

Familie spejder: Mathilde fremlagde det gode arbejde i familie spejder gruppen. Nyt tiltag er 
familie overnatning for alle familier ( ikke kun for de helt små spejdere). 
Mikro spejder: Christian fremlagde Der har været et godt miljø i spejdergruppen. Aktiviteter; 
Shelter ture Huleboernes klan, Allerød lejr, og sommerlejr, 
Mini spejder: Blev fremlagt af Pernille og Jacob Der er god hjælp fra de store klan spejdere i 
mini grenen. Gruppen fungerer godt sammen. Mange mærker er blevet taget. Spejderne er 
blevet døbt og fået deres spejdernavn. 
Junior Spejder: Luis fremlagde. Forberedelse til Junior divi, pioner-projekt ( Karusel osv.), 
mørke sniger, gå baglængs. 
Trops spejder: Tommy præsenterede tropsspejderen. Troppen er delt i 2 gode patruljer. 
Gode selvstændige patruljer, Troppen har mange aktiviteter ud af gruppen, sammen med 
andre. 
Klan spejdere: Simon præsenterede klan spejderne, klanen har gode arrangementer med 
andre klan-grupper i Allerød, og i resten af landet. 
Divisions rådet: Bellis fortalte of divisions rådets arbejde og samarbejdet imellem 
spejdergrupperne i Allerød og Birkerød. 
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Blackfoots udviklingsplan. Udviklingsplanen for Blackfoot blev fremlagt af Gruppeleder; 
Susan Krarup. 

9. Hør om livet i Blackfoot: 
Det var 3 korte workshops i Generalforsamlingen hvor man kunne høre om 3 emner: 
Spildop, Tag projekt, Bestyrelses-arbejde. 

10. Valg t i l bestyrelsen Bestyrelsesformand, Kasserer og forældre 

Formandsposten: 
Formand; Kitt Svane er på valg, og ønsker ikke at genopstille. 
Ny formand: Christian Bjerregaard blev valgt som ny formand for bestyrelsen. 

Kasserer: 
Kasserer: Pernille Paaske Hernø er valgt i 2023 og er dermed ikke på valg i år. 

Bestyrelsesmed lemmer 
Følgende bestyrelsesmedlemmer er valgt i 2023 og er dermed ikke på valg i år: 
-Line Kjærgaard 

Følgende nye medlemmer blev valgt ind i bestyrelsen: 
-Line Torp 
-Mikkel Kristensen 
-Thomas Frandsen 

-Luise Holm Christensen 
-Nikolaj Pallisborg 
-Rebekka Bille 

Følgende nuværende bestyrelsesmedlemmer er på valg og ønsker ikke at genopstille: 
-Doris Søgaard Farver 
-Marie Anderson (Spildop koordinator). 

11. Valg af Spejderledere til bestyrelsen: 
Følgende spejderledere er på valg, og blev valgt ind in bestyrelsen : 
-Gruppeleder Susan Krarup, 
-Spejderleder Jakob Malmqvist 
-Spejderleder Jacob Vium 

Følgende spe jder ledere er på valg og ønsker ikke at genopstille: 
-Spejderleder Luise Husbjerg 
-Spejderleder Vitus Bjerre Beuck 

12. Ung spejder i bestyrelsen: 
-Jens blev valgt som ung spejder i bestyrelsen. 
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13. Suppleant i bestyrelsen: 
-Kristoffer Thomsen blev valgt i 2023. 

14. Valg af revisor og evt. en revisorsuppleant 
Revisor: 
Karsten Kristensen er på valg som revisor og ønsker at genopstille. Karsten modtog genvalg. 

Revisor suppleant: 
Dorte Lund genopstiller ikke som revisor suppleant. 

15. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådet: 
-Kristian Hertel, Kasper Hillestrøm, Thomas blev valgt 

16. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådet: 
-Simon og Jens blev valgt som delegerede, samt Malene og Tommy som ikke delegerede. 

13. Eventuelt 
Skovmarkshyttens Hyttefar; Rune Hernø modtog stor ros for hans fantastiske indsats med at 
holde hytten i drift. 

Grupperådsmødet sluttede 26 Februar, 2024 kl 1830. 

Christian Bjerregaard 
Dirigent 
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